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ΔΗΜΟΤΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ

ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ ΠΡΑΚΤΙΚΟΥ 

ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ   07/2025

ΑΠΟΦΑΣΗ   70/2025

Στην Καλαμάτα σήμερα την 10η Φεβρουαρίου 2025, ημέρα Δευτέρα ώρα 13:00, συνέρχεται 
στην 7η/2025 συνεδρίαση η Δημοτική Επιτροπή του Δήμου Καλαμάτας, που 
πραγματοποιείται στην αίθουσα συνεδριάσεων, στο Δημοτικό  Κατάστημα  της  οδού Αθηνών 
99 (ισόγειο Α’ κτιρίου), μετά την υπ’ αριθμ. πρωτ. 6409/06-02-2025 πρόσκληση του κ. 
Προέδρου, η οποία επιδόθηκε σύμφωνα με το νόμο.

Παραβρίσκονται στη συνεδρίαση ο κ. Βασιλόπουλος Αθανάσιος, Δήμαρχος Καλαμάτας, 
Πρόεδρος της Δημοτικής Επιτροπής και  τα τακτικά  μέλη  του Σώματος κ. κ. 1)  Καραγιάννης  
Ανδρέας,  2) Κουμάντου Παναγιώτα (Πιπίνα),  3) Κουτραφούρης  Βασίλειος,  4) Μαρινάκης 
Σαράντος, 5) Τζαμουράνης Βασίλειος και 6) Χανδρινός Σπυρίδων (αποχώρηση στην υπ’ 
αριθμ. 73 απόφαση). 
 
Δεν παραβρίσκονται αν και  κλήθηκαν  νόμιμα τα τακτικά μέλη κ.κ. 1) Οικονομάκος 
Δημήτριος και 2) Φάβας Γεώργιος.

Στη συνεδρίαση επίσης παραβρίσκονται τα αναπληρωματικά μέλη της Δημοτικής Επιτροπής              
κα Κούβελα Κάτσαρη Ευγενία και κ. Σκοπετέας Αναστάσιος, αναπληρώνοντας τα τακτικά 
μέλη κ.  Οικονομάκο Δημήτριο και κ. Φάβα Γεώργιο, αντίστοιχα.

Στη συνεδρίαση κλήθηκαν επίσης, οι Πρόεδροι των Συμβουλίων των Δημοτικών Κοινοτήτων 
Άριος κ. Κωστόπουλος Γρηγόριος, Αρφαρών κ. Ματθαίος Αριστοτέλης, Βέργας κα Κότση 
Άρτεμις, Θουρίας κ. Κουδούνης Χρήστος και Καλαμάτας κ. Λύρας Παναγιώτης, επειδή στην 
ημερήσια διάταξη υπάρχουν θέματα που αφορούν στις εν λόγω Δημοτικές Κοινότητες, οι 
οποίοι δεν παραβρίσκονται.

Στη συνεδρίαση παραβρίσκονται επίσης τα   αναπληρωματικά  μέλη  κα  Αγγελή Μαρία   και 
κ.  Παπαευσταθίου  Βασίλειος.

Αφού επιτυγχάνεται έτσι νόμιμη απαρτία, ο κ. Πρόεδρος κηρύσσει την έναρξη της 
συνεδρίασης.  
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Στη συνέχεια εισάγεται από τον κ. Πρόεδρο για συζήτηση το 2ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
με τίτλο:

Αναμόρφωση  προϋπολογισμού,  οικον.  έτους   2025,   Δήμου  Καλαμάτας.  

Η με αριθμ. πρωτ. 6546/07-02-2025 σχετική εισήγηση του Τμήματος Λογιστηρίου & 
Μισθοδοσίας της Διεύθυνσης Οικονομικών, η οποία ήταν στο φάκελο του θέματος μαζί με 
την σχετική πρόταση της Διεύθυνσης  Τεχνικών  Υπηρεσιών του Δήμου και είχε σταλεί στα 
Μέλη της Δημοτικής Επιτροπής, προς ενημέρωση, έχει αναλυτικά ως εξής:
  

ΘΕΜΑ : Εισήγηση για την  Αναμόρφωση – Τροποποίηση  του Δημοτικού Προϋπολογισμού  
Οικονομικού Έτους 2025.

Σας αποστέλλουμε απόσπασμα (pdf & excel) που περιλαμβάνει την εισήγηση της Διεύθυνσης 
Τεχνικών Υπηρεσιών, του Δήμου για την 2η Αναμόρφωση – Τροποποίηση Του  Προϋπολογισμού 
Οικ. Έτους 2025.

Ο ΔΗΜΑΡΧΟΣ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ
ΚΑΙ ΜΕ ΕΝΤΟΛΗ

Η ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΩΝ 
& ΘΕΜΑΤΩΝ ΝΟΜΙΚΗΣ ΥΠΗΡΕΣΙΑΣ

ΠΙΠΙΝΑ  ΚΟΥΜΑΝΤΟΥ

ΚΑΕ Περιγραφή
Αρχικός 

Προϋπολο 
γισμός

Τελευταίος 
Διαμορφω 

μένος 
Προϋπολο 

γισμός

Ποσό 
Αναμόρφω 

σης

Διαμορφω 
μένος 

Προϋπολο 
γισμός              

(μετά την 
αναμόρφωση)

Αιτιολογία

15.7 Επενδύσεις 257877,81 257877,81 89589,55 347467,36  

15.73 Έργα 15877,81 15877,81 89589,55 105467,36  

15.733

Επισκευές και συντηρήσεις 
παγίων εγκαταστάσεων 
κοινής χρήσεως 15877,81 15877,81 89589,55 105467,36  

15.7331
Κτιριακές εγκαταστάσεις 
κοινής χρήσεως 0 0 89589,55 89589,55  

15.7331.07

Εργασίες πυροπροστασίας 
στους 1ο, 2ο, 3 ο  5ο και 8ο 
βρεφονηπιακούς σταθμούς 
του Δήμου Καλαμάτας 0 0 89589,55 89589,55  

70.6 Έξοδα χρήσης 2154140 2154140 8000 2162140  

70.66
Δαπάνες προμήθειας 
αναλωσίμων 514090,3 514090,3 8000 522090,3  

70.669 Λοιπές προμήθειες 0 0 8000 8000  

70.6699
Λοιπές προμήθειες 
αναλωσίμων 0 0 8000 8000  
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ΚΑΕ Περιγραφή
Αρχικός 

Προϋπολο 
γισμός

Τελευταίος 
Διαμορφω 

μένος 
Προϋπολο 

γισμός

Ποσό 
Αναμόρφω 

σης

Διαμορφω 
μένος 

Προϋπολο 
γισμός              

(μετά την 
αναμόρφωση)

Αιτιολογία

70.6699.01

Προμήθεια υλικού 
υποστήριξης Εκπαιδευτικού 
& Θεραπευτικού έργου 1ου 
Ειδικού Δημοτικού & 1ου 
Ειδικού Νηπιαγωγείου 
Καλαμάτας 0 0 8000 8000  

9 Αποθεματικό 864702,7 864702,7 -97589,55 767113,15  

91 Αποθεματικό 864702,7 864702,7 -97589,55 767113,15  

911 Αποθεματικό 864702,7 864702,7 -97589,55 767113,15  

9111 Αποθεματικό 864702,7 864702,7 -97589,55 767113,15  

Επί του θέματος ακολουθεί διαλογική συζήτηση ως εξής: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εισηγήτρια η κα Κουμάντου Πιπίνα. 

Είναι μια πολύ μικρή αναμόρφωση, η οποία έγινε απαραίτητη λόγω του 
γεγονότος ότι το έργο της πυρασφάλειας των Βρεφονηπιακών Σταθμών, οι 

εργασίες πυροπροστασίας κινδύνευε να μην εκτελεστεί, γιατί έχουνε μία προθεσμία μέχρι τις 20 
του μήνα για να προχωρήσουμε στην υπογραφή της συμπληρωματικής σύμβασης. 
Κοντά σ’ αυτά η Οικονομική Επιτροπή αποφάσισε να βάλει και το θέμα του Ειδικού Σχολείου.
Να ενημερώσω το Ειδικό Σχολείο έχει μια μεγάλη δωρεά πάρει από την Καπνοβιομηχανία 
ΚΑΡΕΛΙΑ αποκλειστικά για να αγοράζει πράγματα, να κάνει προμήθειες που αφορούνε το 
εργοθεραπευτικό του έργο. Μέχρι περίπου τον Δεκέμβριο αυτό το ποσό δεν μπορούσε να 
ξεχωριστεί απ’ τους υπόλοιπους λογαριασμούς του Δήμου, ήτανε θέμα της Εθνικής Τράπεζας, όχι 
δικό μας, τώρα όμως έχει ξεχωριστεί και θα πρέπει στην επόμενη αναμόρφωση να μπει όλος σε 
έναν κωδικό που να αφορά αποκλειστικά τις ανάγκες του Ειδικού Σχολείου και από κει να γίνεται η 
διαχείριση. Ωστόσο τώρα για να μην καθυστερούμε και περιμένουμε τη μεγάλη αναμόρφωση που 
θα γίνει, είπαμε αυτό το ποσό που ζητούν, 5.788, κάποιες προμήθειες υλικού που θέλουνε, να το 
βάλουμε τώρα σ’ αυτήν την αναμόρφωση που ξαναλέω προέκυψε εξ ανάγκης. 
Κανονικά ο Δήμος προχωράει, συγκεντρώνονται τα αιτήματα όλων των Διευθύνσεων για τη μεγάλη 
αναμόρφωση στο τέλος Φεβρουαρίου.

 Μέχρι το τέλος Φεβρουαρίου θα ’χουμε τελειώσει, θα ’χουμε πάρει και την 
αναμόρφωση στα χέρια μας, για να μπορέσουμε να λειτουργήσει και ο Δήμος όσο 

αφορά τις αναθέσεις κτλ. και ό,τι άλλο χρειάζεται.
Ερωτήσεις έχετε; Δύο κωδικοί είναι μόνο.

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Ναι. Ο δεύτερος κωδικός δεν θα υπάρχει πρόβλημα κατάτμησης;

ΚΟΥΜΑΝΤΟΥ: Όχι. Εννοείται όταν θα γίνει; Ή αυτό, γι’ αυτό, το συγκεκριμένο;

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εννοεί για το Ειδικό Σχολείο.

Αυτή η πίστωση είπατε ότι απευθύνεται στο Ειδικό Σχολείο προκειμένου να 
καλύψει κάποιες ανάγκες του.

ΚΟΥΜΑΝΤΟΥ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: 
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ΚΟΥΜΑΝΤΟΥ: Ένα λεπτό. Τα 5.788 μιλάτε;

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Τις προμήθειες.

ΚΟΥΜΑΝΤΟΥ: Μιλάτε για το συγκεκριμένο.

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Εε ναι, ναι, ναι.

Ναι, ακριβώς αυτό σας λέω, όχι, γιατί είναι θεραπευτικό υλικό, μπορεί κάποια 
από αυτά να μπορούν να χρησιμοποιηθούνε και σε…

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Αα είναι θεραπευτικό, εντάξει, εντάξει.

… τα διάλεξαν από ειδικές εταιρείες που είναι μόνο γι’ αυτούς. Και επίσης, αυτό 
είναι που θέλουμε να πούμε, είναι από το δικό τους το ποσό, από τη δωρεά που 

έχουν δεχτεί.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Τα χρήματα που είχανε.

ΚΟΥΜΑΝΤΟΥ: Στο μέλλον θα γίνεται εξειδίκευση. Εξειδίκευση.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Και περάσανε ως κωδικός του Δήμου. Δεν θα ’πρεπε να περάσουν κανονικά.

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Ναι, δεν άκουσα το θεραπευτικό.

ΚΟΥΜΑΝΤΟΥ: Ναι, με θεραπευτικό. Ναι, ναι.

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Εντάξει, νόμιζα ότι είναι υλικό. Υλικό γενικά. Γι’ αυτό έκανα την ερώτηση.

Όχι, όχι. Κάποια από αυτά, ναι, είναι πράγματα τα οποία παίρνουν και τα…, 
τέλος πάντων, τα παιδιά χωρίς ειδικές ανάγκες.

Και το δεύτερο για την πυρασφάλεια: γιατί το φέρνετε τώρα; Δηλαδή, ένα 
λεπτό, έχει έρθει το θέμα τρεις-τέσσερις φορές τους τελευταίους 2 μήνες στη 

Δημοτική Επιτροπή.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ναι αλλά πρέπει να γίνει τώρα αναμόρφωση του προϋπολογισμού.

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Πότε θα γίνει αυτό; Πότε τελειώνει η σύμβαση αυτή;

20 Φεβρουαρίου είναι η καταληκτική ημερομηνία, με ενημέρωσε ο κ. 
Κουφοσωτήρης, για να υπογραφεί η συμπληρωματική.

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Πότε τελειώνουν;

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Θα προλάβουνε μια χαρά.

ΚΟΥΜΑΝΤΟΥ: Ήρθε κατεπείγον, εντάξει.

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Πότε τελειώνει το έργο;

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Το έργο έχει γίνει.

ΚΑΡΑΓΙΑΝΝΗΣ: Έχει γίνει το έργο. 

ΚΟΥΜΑΝΤΟΥ: 

ΚΟΥΜΑΝΤΟΥ: 

ΚΟΥΜΑΝΤΟΥ: 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: 

ΚΟΥΜΑΝΤΟΥ: 
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Η συμπληρωματική απαιτείται για να μπορούν να πληρωθούν.

….… (εκτός μικροφώνου – δεν ακούγεται) και ο προϋπολογισμός στο τέλος του 
έτους, το είπαμε. 

Πώς δηλαδή έγινε η υλοποίηση χωρίς σύμβαση; Είναι νόμιμο; Για να μην 
λέμε τα ίδια και τα ίδια, λοιπόν.

ΚΟΥΜΑΝΤΟΥ: 1ης συμπληρωματικής λέει.

Ναι, η 1η συμπληρωματική. Πώς; Εκτελείται το έργο πριν και μετά κάνουμε 
συμπληρωματικές συμβάσεις για να καλύψουμε τις δαπάνες; Αυτό είναι 

νόμιμο;

ΚΟΥΜΑΝΤΟΥ: Ανδρέα, το ξέρεις το θέμα; Δεν ξέρω. Να πάρουμε τον Θεοφύλακτο.

Κατά την εκτέλεση του έργου που έγινε παρουσιάστηκαν προβλήματα που 
έπρεπε να καλυφθούν. Είχαμε προβλήματα με τις συνδέσεις στις δοκιμές που 

έπρεπε να γίνουν με τη ΔΕΥΑΚ, καθυστερήσαμε, έτυχε το τέλος του χρόνου, τελείωσε η μία 
παράταση, δεν έχουμε, δηλαδή, προϋπολογισμό, γι’ αυτό το φέραμε τώρα για να υπογράψουμε τη 
σύμβαση για να μπορέσει και ο άνθρωπος αυτός να πληρωθεί. 
Ευχαριστώ, κ. Δήμαρχε.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  Τοποθετήσεις.

Τι να τοποθετηθώ; Κάνω μια ερώτηση και παίρνω μια απάντηση η οποία δεν 
έχει καμία σχέση με την ερώτηση.

Εν πάση περιπτώσει, εμείς θα ψηφίσουμε ΛΕΥΚΟ, αλλά αυτή η διαχείριση των πραγμάτων έτσι 
καταλαβαίνετε ότι είναι προβληματική, για να μην χρησιμοποιήσω άλλο όρο. Δεν είναι δυνατόν ένα 
έργο το οποίο, δεν θέλω να πω σέρνεται, εκτελείται εδώ και ενάμιση χρόνο, να φτάνουμε στο τέλος 
και να χρειάζεται τώρα για να καλύψουμε τις δαπάνες να κάνουμε συμπληρωματική σύμβαση.

Τώρα έρχεται η Διευθύντρια Τεχνικών Υπηρεσιών να μας απαντήσει αν είναι νόμιμη 
ή παράνομη αυτή η διαδικασία. 

Στη συνέχεια προσέρχονται στη συνεδρίαση η αναπληρώτρια Διευθύντρια Τεχνικών 
Υπηρεσιών κα Λυκουργιά Χριστίνα και ο αναπληρωτής Προϊστάμενος Τμήματος Συντήρησης 
& Αυτεπιστασίας της Διεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών κ. Κουφοσωτήρης Θεοφύλακτος και η 
διαδικασία εξελίσσεται όπως ακολουθεί:   

Ρώτησα, εκτελούνται πρώτα οι εργασίες και μετά υπογράφουμε τη 
συμπληρωματική σύμβαση; Αυτή είναι νόμιμη - νόμιμη διαδικασία;

Ωραία, επειδή λοιπόν αυτό είναι πάρα πολύ σοβαρό που θέτετε θα μας απαντήσει η 
Υπηρεσία. 

Ο κ. Τζαμουράνης αναρωτήθηκε αν τώρα εκτελούνται οι εργασίες και μετά να έρχεται η 
συμπληρωματική σύμβαση είναι μια νόμιμη διαδικασία.

Λοιπόν, γνωρίζουμε ότι κάποιες εργασίες εκτελούνται και μετά έρχονται αυτές και 
γίνονται συμβατικές, είτε αυτές είναι σε επίπεδο ποσοτήτων, είτε μπορεί να έχουμε 

και κάτι άλλο. Αυτές είναι σε επίπεδο ποσοτήτων.
Λοιπόν, αυτό συνήθως το κάνουμε και ερχόμαστε μετά και τις νομιμοποιούμε μέσα από έναν 
Ανακεφαλαιωτικό Πίνακα, για να μπορέσει να τελειώσει  η σύμβαση. Είναι μια τακτική που 
γίνεται. Την κάνουμε αυτή την τακτική.

ΚΑΡΑΓΙΑΝΝΗΣ: 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: 

ΚΑΡΑΓΙΑΝΝΗΣ: 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΛΥΚΟΥΡΓΙΑ: 
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Εγώ ρώτησα, Χριστίνα, εάν πρώτα εκτελούνται οι εργασίες και μετά 
συμβασιοποιούνται.

Εάν επιμένετε ότι είναι νόμιμη η διαδικασία προχωρήστε.

Όχι, δεν αναφερόμαστε αν είναι νόμιμη η διαδικασία. Είναι μια διαδικασία που 
τρέχει, είναι μια διαδικασία που εφαρμόζεται, γιατί αλλιώς τα έργα δεν μπορούνε 

να εκτελούνται. Είναι μια διαδικασία που γενικά εφαρμόζεται. Το έργο έχει μια σύμβαση που 
τρέχει. Δεν μπορείς να πεις  περιμένω τώρα προκειμένου να νομιμοποιήσω εγώ τις εργασίες που 
θέλω να δω μπροστά μου και μάλιστα όταν είναι σε επίπεδο ποσότητας. Τρέχει το έργο. Αυτό το 
ξέρεις, το ξέρεις καλύτερα από όλους τώρα εδώ, μου επιτρέπεις.

Οι εργασίες αυτές θεωρητικά έπρεπε να ’χουμε συμβασιοποιήσει και να 
προχωράμε μετά. Αυτό λέει η Διευθύντρια, το καταλαβαίνετε. Από κει και 

πέρα, οι εργασίες ήταν καθαρά ένα κομμάτι, ήταν από τις λίγες φορές που είχαμε θέμα σε ένα 
κομμάτι. Δεν είχαμε 30 εργασίες και είχαμε πρόβλημα στις άλλες 5. Όλα αυτά τα 19 που μπήκαν, 
τα πρώτα στη συμπληρωματική σύμβαση αφορούσανε ένα συγκεκριμένο κολεκτέρ στον 1ο 
Παιδικό, το οποίο είχε δειχθεί κανονικά στη μελέτη, είχε πάρει έγκριση απ’ την Πυροσβεστική, 
έπρεπε να μπει, χωρίς αυτό δεν μπορούσαμε να κάνουμε δουλειά μας, και είχε πάνω 15 
διαφορετικά εξαρτήματα: είχε υδρόμετρα, υδροκούδουνα, συναγερμούς. Είχανε περιγραφεί, δεν 
είχανε τιμολογηθεί, δεν είχαν περάσει μέσα. Εξ ου και ήτανε το ποσό αυτό το μικρό, δηλαδή όλο 
αυτό πήγε όλο μαζί 5 χιλιάρικα και με τα Απρόβλεπτα που υποχρεωτικά ζητάει η συμπληρωματική 
σύμβαση, τα εργολαβικά οφέλη και αυτά, έφτασε σ’ αυτά τα 8-9 χιλιάρικα, πόσα είναι αυτή η 
συμπληρωματική σύμβαση.

ΧΑΝΔΡΙΝΟΣ: 89 είναι.

ΚΟΥΒΕΛΑ-ΚΑΤΣΑΡΗ: 89 είναι.

 Όχι, δεν είναι 89, 89 είναι τα χρήματα, η σύμβαση ήτανε 110…, ήταν το 
έργο 130, μετά την έκπτωση πήγε νομίζω στα 105-110 και ήρθε και η 

συμπληρωματική που είναι 9-10 χιλιάρικα. Ο εργολάβος έκανε τον 1ο λογαριασμό, έχει πάρει τα 
49 χιλιάρικα και τώρα αυτό που ψηφίζετε για τα 89 είναι για να μπορεί να πάρει τα λεφτά της 
συμπληρωματικής και τα υπόλοιπα που είχε αφήσει ατιμολόγητα από την αρχική του σύμβαση. Γι’ 
αυτό πάει στα 89.

Και θα μου επιτρέψεις, Θεοφύλακτε.  Αυτό ήτανε μια εργασία που ’τανε μέσα 
στην τρέχουσα διαδικασία του έργου, δεν ήτανε…, δηλαδή έπρεπε οπωσδήποτε να 

υλοποιηθούν αυτές οι εργασίες που αποτελούν τη συμπληρωματική σύμβαση. Έτσι δεν είναι; Δεν 
ήτανε, δηλαδή, μια εργασία που μπορούσε…

Μπορώ να πω κάτι τελευταίο, αν επιτρέπεται; Αυτό το έργο ήτανε ένα έργο 
το οποίο δεν πρέπει να το ακολουθήσουμε σαν παράδειγμα άλλη φορά για 

τους χρόνους μας, γιατί πήγαμε και το βγάλαμε για 3 μήνες επειδή τότε είχαμε προθεσμία πολύ 
μικρή για να βγάλουμε τα πιστοποιητικά. Μέσα σε 3 μήνες ένα έργο διοικητικά δεν εκτελείται με 
τα χαρτιά μας. Έναν ΑΠΕ να θέλουμε να περάσουμε θέλει κάποιες μέρες να εγκριθεί.

ΛΥΚΟΥΡΓΙΑ: Ναι, αυτό έλεγε η σύμβαση, για 3 μήνες, ναι.

Και επίσης, και επίσης οι Παιδικοί όπως ξέρετε όλοι κλείσανε μόνο τον 
Αύγουστο. Είχαμε σύμβαση τελευταίες μέρες Μαΐου και εμείς έπρεπε να 

δουλέψουμε μόνο τον Αύγουστο. Μόνο τότε κλείναν οι Παιδικοί. 
Και μπήκαμε μέσα και τα Χριστούγεννα, οπότε θέλαμε να δουλεύουμε και όντως δουλέψαμε λίγο 
παρατύπως.

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: 

ΛΥΚΟΥΡΓΙΑ:  

ΚΟΥΦΟΣΩΤΗΡΗΣ: 

ΚΟΥΦΟΣΩΤΗΡΗΣ:

ΛΥΚΟΥΡΓΙΑ: 

ΚΟΥΦΟΣΩΤΗΡΗΣ: 

ΚΟΥΦΟΣΩΤΗΡΗΣ: 
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Εντάξει. Λοιπόν, κ. Τζαμουράνη, έχετε άλλη ερώτηση ή τοποθέτηση; 

 Όχι, δεν… ούτε τοποθέτηση θέλω να κάνω. Εκείνο το οποίο εγώ είπα και δεν 
έχω καμία διάθεση ούτε να το συνεχίσω, είναι ότι οι συμπληρωματικές 

συμβάσεις γίνονται και μετά εκτελούνται  και δεν γίνονται την τελευταία στιγμή για να καλύψουν. 
Τώρα μπορεί να ’τανε μια ειδική ανάγκη. Εντάξει, να την δεχθώ. Καλοπροαίρετα να την δεχθώ.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Θεοφύλακτε.

Και κάτι τελευταίο, γιατί μου ’ρχονται ένα-ένα, συγνώμη.
Συμφωνώ με τον κ. Τζαμουράνη, τον Διευθυντή μου τον παλιό, έτσι είναι 

δυστυχώς, αλλά είχαμε έρθει νωρίτερα, είχαμε έρθει μέσα Νοεμβρίου και είχαμε φέρει τη 
συμπληρωματική, την είχατε ψηφίσει κιόλας και βρεθήκαμε μετά με πρόβλημα λόγω του ότι έγινε 
ένα μπέρδεμα μεταξύ Πρόνοιας και κάτω, το ποιος θα κάνει το εγκεκριμένο που λέμε, το 
πρωτογενές, για να περάσει η συμπληρωματική.
Η συμπληρωματική είχε έρθει μαζί με τον 1ο Ανακεφαλαιωτικό του έργου και είχε αρχικώς 
εγκριθεί από τα μέσα Νοεμβρίου. Ξαναπήγαμε τον Δεκέμβρη, εγκρίθηκε πάλι, τον καλέσαμε για 
υπογραφή σύμβασης, 30 του μήνα η διαπιστωτική βγήκε από την Περιφέρεια, παρότι ήμασταν σε 
άδεια, οργανωθήκαμε, στις 30, στείλαμε πρόσκληση στον εργολάβο στις 30, δεν κατάφερε ο 
άνθρωπος, έφερε την εγγυητική του στις 2 του μήνα, είχε αλλάξει η οικονομική χρονιά και δεν 
μπορούσαμε να του υπογράψουμε τη συμπληρωματική σύμβαση, για την οποία έχουμε ήδη την 
εγγυητική του στα χέρια μας, δηλαδή. Είχαμε αυτά τα θέματα.

Λοιπόν, όταν ένα έργο υλοποιείται απαιτεί συμπληρωματικές εργασίες. Αυτές οι 
συμπληρωματικές εργασίες πρέπει να επιλέξεις αν θα σταματήσεις το έργο ή θα το 

συνεχίσεις και έρχονται μετά οι τακτοποιητικοί για να τις συμπεριλάβουν όλες αυτές. Αυτό στον 
Δήμο Καλαμάτας γίνεται πάντα. Πάντα γίνεται στον Δήμο Καλαμάτας. Και ξαφνικά ακούμε τώρα  
γιατί γίνεται η συμπληρωματική, γίνεται υπογράφεται η συμπληρωματική μετά; Ήταν μία τακτική η 
οποία ακολουθείται μόνο και μόνο για να μπορέσουν να συνεχίσουν να λειτουργούν τα έργα και να 
υλοποιούνται. Να είμαστε ξεκάθαροι σ’ αυτό, γιατί δεν βρεθήκαμε ξαφνικά εδώ εχθές.
Λοιπόν, τι ψηφίζετε;

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Με προκαλείτε όμως.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Βεβαίως σας προκαλώ.

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Έτσι; Με προκαλείτε.

ΜΑΡΙΝΑΚΗΣ: Όλοι ξέρουμε, συγνώμη, δεν χρειάζεται ...

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Επειδή όλοι ξέρουμε όμως… 

Ήθελα νωρίτερα να πάρω τον λόγο, κ. Πρόεδρε. 
Όλοι έχουμε αντιληφθεί ότι εδώ κάτι δεν λειτουργεί σωστά. Πάντως όπως και να 

’χει είναι επ’ ωφελεία των Παιδικών Σταθμών. Μην το πάμε πιο πέρα, δεν χρειάζεται τώρα.

Εγώ είπα κάτι διαφορετικό; 
Όχι όμως και να βγω ότι δεν ξέρω και πώς εκτελούνται τα έργα. Έτσι;

ΜΑΡΙΝΑΚΗΣ: Να κλείσει εδώ, κύριε συνάδελφε.

Δηλαδή, εσείς δεν κάνατε συμπληρωματικές συμβάσεις όταν ήσασταν Γενικός 
Διευθυντής του Δήμου;

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Πολλές.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ:

ΚΟΥΦΟΣΩΤΗΡΗΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΜΑΡΙΝΑΚΗΣ: 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Πάρα πολλές, όχι απλά πολλές.

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Όχι εκ των…

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Και ήτανε σωστό που το κάνατε. Και εκ των υστέρων κάνατε. Μα τι λέτε τώρα;

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Πείτε μου μία. Πείτε μου μία.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Θέλετε να ψάξουμε;

Ναι, να ψάξετε και να μου βρείτε. Λοιπόν, εσείς ψάχνετε αλλά δεν θα βρείτε. 
Λοιπόν, εν πάση περιπτώσει…

Ναι, τι θέλετε, τι θέλετε να πείτε ότι εγώ ψάχνω; 
Για εξηγείστε μου να καταλάβω. Τι εννοείτε;

Πείτε μου μία λοιπόν που είχα κάνει εγώ για να νομιμοποιήσω εργασίες οι 
οποίες είχαν εκτελεστεί. Λοιπόν, δεν υπάρχει.

Ότι υπάρχει αυτή η διαδικασία υπάρχει και ο Νόμος είναι σαφής. Υπάρχει εντολή της Υπηρεσίας 
όταν δεν υπάρχουν οι εργασίες και πρέπει να γίνουν, όταν πρέπει να γίνουν στην πορεία κάποιες 
εργασίες που δυσκολεύουν στο να προχωρήσει το έργο, δηλαδή αν χρειάζεται να γίνει μια εργασία 
η οποία δυσκολεύει ή δεν αφήνει περιθώρια να εκτελεστεί μια συμβατική εργασία, τότε, ναι, 
υπάρχει διαδικασία μέσα στον Νόμο με έγγραφη εντολή της Υπηρεσίας και με προκαθορισμένη 
τιμολόγηση κλπ.-κλπ.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Έτσι δεν γίνεται; Έτσι δεν γίνεται, Χριστίνα και τώρα; Ποια η διαφορά;

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Εγώ δεν είπα ότι δεν υπάρχουν.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Έτσι δεν γίνεται, Χριστίνα και τώρα; Ποια η διαφορά;

Ναι, υπάρχει άρθρο στη νομοθεσία που δίνει αυτή τη δυνατότητα να μπορούν να 
γίνονται εργασίες πριν να εγκριθεί ένας Ανακεφαλαιωτικός Πίνακας.

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Έτσι μπράβο.

… και μάλιστα και να πληρώνονται και στο 80%, γιατί έτσι θα σταματούσαν όλα 
τα έργα. Είναι το άρθρο 152.

Επαναλαμβάνω λοιπόν, η διαδικασία είναι συγκεκριμένη, όταν χρειαστούν 
συμπληρωματικές εργασίες βρίσκουμε τον τρόπο για να προχωρήσουμε και μ’ αυτή 

τη διαδικασία ακριβώς που ακολουθήθηκε που την αναφέρατε και εσείς τώρα και έτσι λειτουργεί 
και η Υπηρεσία.
Λοιπόν, τι ψηφίζετε;

ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΠΟΥΛΟΣ: (Γραμματέας Δημοτικής Επιτροπής): ΛΕΥΚΟ είπε.

Η Δημοτική Επιτροπή με την ολοκλήρωση της διαλογικής συζήτησης, αφού λαμβάνει υπόψη 
της τα προαναφερόμενα, τις διατάξεις των άρθρων 63, 72, 73, 74Α και 75 του Ν. 3852/2010, 
όπως έχουν τροποποιηθεί και ισχύουν, καθώς επίσης και τη δήλωση ΛΕΥΚΗΣ ψήφου από 
τους κ.κ. Τζαμουράνη Βασίλειο, Χανδρινό Σπυρίδωνα και Κούβελα Κάτσαρη Ευγενία,  

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: 

ΛΥΚΟΥΡΓΙΑ: 

ΛΥΚΟΥΡΓΙΑ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 
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Α Π Ο Φ Α Σ Ι Ζ Ε Ι  ΟΜΟΦΩΝΑ

Εισηγείται στο Δημοτικό Συμβούλιο Καλαμάτας την αναμόρφωση του δημοτικού 
προϋπολογισμού, οικον. έτους 2025, 
σύμφωνα με τα προτεινόμενα στην με αριθμ. πρωτ. 6546/07-02-2025 εισήγηση 
του Τμήματος Λογιστηρίου & Μισθοδοσίας της Διεύθυνσης Οικονομικών του 
Δήμου Καλαμάτας, η οποία καταχωρείται αναλυτικά στο ιστορικό της απόφασης 
αυτής.

Έτσι συντάσσεται αυτό το απόσπασμα πρακτικού, το οποίο πρακτικό στο σύνολό του 
υπογράφεται όπως ακολουθεί :

Η ΔΗΜΟΤΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΑ ΜΕΛΗ

Βασιλόπουλος Αθανάσιος 1. Καραγιάννης Ανδρέας

2. Κούβελα Κάτσαρη Ευγενία

3. Κουμάντου Παναγιώτα (Πιπίνα)

4. Κουτραφούρης Βασίλειος

5. Μαρινάκης Σαράντος

6. Σκοπετέας Αναστάσιος

7. Τζαμουράνης Βασίλειος

8. Χανδρινός Σπυρίδων 

Ακριβές Απόσπασμα
Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ

ΤΗΣ ΔΗΜΟΤΙΚΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ Π. ΒΑΣΙΛΟΠΟΥΛΟΣ
(ΔΗΜΑΡΧΟΣ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ)
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